
ΕΠΙΣΤΟΛΗ  ΕΣΗΕΑ-ΕΤΕΡ  ΣΤΟΝ
ΙΔΙΟΚΤΗΤΗ ΤΟΥ “PLANET”
 

 

Τα Διοικητικά Συμβούλια της ΕΣΗΕΑ και της ΕΤΕΡ απέστειλαν
σήμερα την ακόλουθη επιστολή στον Ιδιοκτήτη του Ρ/Σ “PLANET”
κ. Μιχάλη Ανδρουλιδάκη:

“Τα  Διοικητικά  Συμβούλια  της  ΕΣΗΕΑ  και  της  ΕΤΕΡ
πληροφορηθήκαμε  ότι  κάτω  από  την  πίεση  έναρξης  κυρωτικής
διαδικασίας  από  το  Εθνικό  Συμβούλιο  Ραδιοτηλεόρασης
προχωρήσατε  σε  “προτάσεις”  συμβιβαστικές  (!)  προς  τους
εργαζόμενους προκειμένου να σταματήσουν την επίσχεση εργασίας
στην οποία έχουν καταφύγει εδώ και μήνες για να λάβουν τα
δεδουλευμένα που τους οφείλετε.
Επειδή:
α) Δεν έχετε τηρήσει το πρωτόκολλο συμφιλίωσης της 6-6-2002
(στάση που είναι πρωτοφανής στα επιχειρηματικά ήθη του Τύπου),
β) Εμφανιστήκατε κατ’ επανάληψη ασυνεπής στις υποσχέσεις σας
προς τους εργαζόμενους,
γ)  Είναι  σαφές  ότι  αδιαφορείτε  συστηματικά  για  το  πώς  οι
εργαζόμενοι σε σας θα καλύψουν τις αβάσταχτες πλέον ανάγκες
της ζωής τους (όπως δείχνει και η πρότασή σας για καταβολή
ενός μισθού, χωρίς καμία περαιτέρω δέσμευση)
Σας δηλώνουμε ότι:
Όπως  και  η  Γενική  Συνέλευση  των  εργαζομένων  αποφάσισε,
προϋπόθεση  για  την  παροχή  της  εργασίας  τεχνικών  και
δημοσιογράφων είναι η εκπλήρωση της στοιχειώδους υποχρέωσής
σας της καταβολής των δεδουλευμένων τους.
Οι εργαζόμενοι στον ΠΛΑΝΕΤ 99.5 και τα ΔΣ ΕΣΗΕΑ και ΕΤΕΡ
ζητούν βιώσιμη λύση για τον ραδιοφωνικό σταθμό ΠΛΑΝΕΤ και την
λειτουργία του στο πλαίσιο της νομιμότητας με τους όρους που
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προβλέπονται  στην  άδεια  λειτουργίας  του  και  θεωρούν  ως
προϋπόθεση για τα παραπάνω:
– Την άμεση καταβολή όλων των οφειλομένων δεδουλευμένων
– Την διατήρηση του ειδησεογραφικού χαρακτήρα του ραδιοσταθμού
–  Την  διατήρηση  των  θέσεων  εργασίας  του  δημοσιογραφικού,
τεχνικού και διοικητικού προσωπικού.
Καλούμε  τόσο  την  εργοδοτική  πλευρά  όσο  και  τα  αρμόδια
Υπουργεία Τύπου και Εργασίας να αναλάβουν τις ευθύνες τους
προκειμένου να δοθεί άμεση λύση στο πρόβλημα που έχει οδηγήσει
στην εργασιακή ανασφάλεια 120 εργαζόμενους.”


